
Zapisnik sa sjednice Nastavničkog vijeća  

održane 28. listopada 2021. s početkom u 13.15 sati u Whatsapp grupi 

 

Na sjednici je nazočilo 68 od 70 članova Nastavničkog vijeća 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika s  prethodne sjednice Nastavničkog vijeća 

2. Zamolbe učenika 

3. Pedagoške mjere 

4. Analiza uspjeha na kraju školske godine 2020/21 

5. Rezultati ankete provedene na kraju školske godine 2020/21. (učenici) 

6. Razno 

AD 1.  Zapisnik s prethodne sjednice Nastavničkog vijeća je usvojen jednoglasno.  

AD 2.  

• Majka učenika M. T. iz 3.G je predala zamolbu za odgovaranje po dogovoru. Marko je aktivni član kadeta i seniora RK 

Balić-Metličić koji postiže zapažene rezultate a treninge nekad ima i dva puta tjedno. 

Nastavničko vijeće jednoglasno je prihvatilo molbu učenika.  

• Majka učenika I. B. iz 2.G predala je zamolbu za oslobođenje od praktičnog dijela nastave Tjelesne i zdravstvene 

kulture tijekom cijele školske godine. Ivan je zadobio ozlijede u prometnoj nesreći, imao je operativne zahvate i 

bolničko liječenje. Priložena je I potvrda doktorice školske medicine.  

Nastavničko vijeće jednoglasno je prihvatilo molbu učenika.  

• Majka učenika L. Ž. iz 2.G predala je zamolbu za oslobođenje od praktičnog dijela nastave Tjelesne I zdravstvene 

kulture tijekom cijele školske godine. Luka je zadobio ozlijede u istoj prometnoj nesreći, te je bio na bolničkom liječenju.  

Priložena je i potvrda doktorice školske medicine.  

Nastavničko vijeće jednoglasno je prihvatilo molbu učenika.  

AD 3. 

• T. M. 3.D prijedlog za opomenu pred isključenje zbog 20 neopravdanih izostanaka.  

Nastavničko vijeće jednoglasno je prihvatilo prijedlog 

• L. A. 3.D prijedlog za opomenu pred isključenje zbog 20 neopravdanih izostanaka.  

Nastavničko vijeće jednoglasno je prihvatilo prijedlog 

AD 4. 

Pedagoginja je izrazila žaljenje što ovu i slijedeću točku ne možemo uživo odraditi i prokomentirati.  

Analizu uspjeha na kraju školske godine 2020./2021. je poslala u whatsapp grupu te je izrazila dobrodošlicu za svaki komentar 

ovdje u grupi ili kada se nađemo slijedeći put uživo na sjednici Nastavničkog vijeća. 

AD 5. 



Pedagoginja je rezultate ankete provedene na kraju školske godine 2020./2021.posla u whatsupp grupu. 

Zaključak ankete je da učenici žele klimu, dvoranu, uredniji okoliš, wc sa sapunom i papirom,više praktične nastave, žele da smo 

stroži, pravedniji, žele nositi kratke hlače kad je vruće, također zamjeraju što neki nastavnici ne rade s njima “doslovce ništa” 

kako kaže jedan učenik 

Najviše im se sviđa: prijatelji druženje, aparat s čokoladicama i sokovima, umivaonik na prvom katu, stručni predmeti, predanost 

pojedinih nastavnika… 

Imamo puno dobrih učenika koji žele veći red i rad pa radimo svi zajedno na sebi I školi da bude ljepše i poticajnije okruženje za 

učenike, a i za nas nastavnike. 

AD 6. 

Pedagoginja je izvijestila kako još samo četvero kolega kasni s predajom plana i programa te ih zamolila da ih što prije predaju. 

Obavijestila je vijeće da je 2 i 3. 11. jesenski odmor učenika a 4. i 5. 11 nastava će biti na daljinu  (smjena A ujutro u 8h, smjena 

B popodne u 14:20h). 

 

Sjednica je završila u 13 sati i 50 minuta.  

 

 

 

Zapisničar 

Zlatko Tomić 

 

 


